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Beste burgemeester en schepenen 

Beste collega’s gemeenteraadsleden 

Beste familie en sympathisanten 

Proficiat aan alle net aangestelde gemeente- en ocmw-raadsleden. 

Ik ben blij dat ik jullie toch kan toespreken op deze toch wel belangrijke gebeurtenis. 

Op 14 oktober heeft de kiezer de kaarten door elkaar geschud. Meer dan wellicht iedereen had 

gedacht. Dit betekent meteen dat er winnaars en verliezers zijn. Met N-VA Zwevegem zijn we niet 

te beroerd om toe te geven dat we in het kamp van de verliezers zaten, maar we waren zeker niet 

de enigen. Zoals elke partij hebben ook wij onze interne analyse gemaakt met de bedoeling om er 

de volgende keer sterker uit te komen. 

Het is duidelijk dat slechts één partij – of eigenlijk één persoon – de vruchten heeft geplukt van zes 

jaar goed en degelijk bestuur. Dat stemt tot nadenken. Niettemin kunnen wij met N-VA Zwevegem 

iedereen recht in de ogen kijken en zijn we trots op de verwezenlijkingen die we met de ganse 

ploeg en met onze eigen schepenen en gemeenteraadsleden hebben kunnen realiseren. 

Het werk was voor ons uiteraard niet af. De kiezer heeft echter anders beslist, of moet ik zeggen 

onze voormalige coalitiepartners hebben anders beslist. 

De manier waarop alles verlopen is op die bewuste verkiezingsavond deed ons – en vooral mij 

persoonlijk – even slikken. Slechts enkele minuten nadat de laatste stemresultaten binnen 

gekomen waren, met een kurkdroge sms moeten vernemen dat we uit de coalitie worden gewipt 

en daarbij geen enkele kans hebben gehad om met gelijk wie te kunnen praten, deed en doet 

trouwens nog altijd pijn. 

Alhoewel… 

Bijna drie maanden later kunnen we niet anders dan concluderen dat we tegen voorakkoorden en 

veto’s niet opgewassen waren. Hoe de kiezer de kaarten dan ook had gelegd. 

Maar vanaf vandaag gaan we die bladzijde omdraaien en terug vooruit kijken. Er ligt immers nog 

heel wat werk op de plank. De uitdagingen zijn groot. 

We zijn alvast benieuwd naar het bestuursprogramma, dat nog steeds niet publiek gemaakt werd. 

Nu, in de pers konden we reeds vernemen dat dat die avond blijkbaar ook minder belangrijk was. 

In elk geval zullen wij met N-VA Zwevegem dit programma en alle te nemen beslissingen die daar 

uit voort vloeien, consequent aftoetsen aan ons eigen verkiezingsprogramma. En we zullen ook 

niet nalaten om zelf met constructieve voorstellen naar buiten te komen en voor te leggen aan 

deze gemeenteraad. Altijd in het belang van onze inwoners. 

We hopen dat deze gemeenteraad dan ook hét forum kan zijn voor debat en discussie en dat we 

voor de grotere dossiers goed samen kunnen werken om te komen tot een groter draagvlak. 

Kortom, ook vanuit onze nieuwe rol in de oppositie zullen we blijven werken voor alle 

Zwevegemnaren, zodat ze trots kunnen zijn en blijven op hun mooie gemeente. 

Want iedereen moet nog meer zot zijn van Zwevegem! 

Aan iedereen een gelukkig en vooral gezond 2019! 

Dank u. 


